
 Koleżanki i Koledzy, 

        Serdecznie dziękuję wszystkim, którzy rozliczając się  
w tym roku podarowali  1% ze swojego podatku mojej córce 
Dominice.  Ten 1% z podatku dla Was to może tak niewiele, 
dla nas to aż tak wiele! 

       Dzięki Waszej ofiarności Dominika będzie mogła odbyć 
rehabilitację, która dla nas rodziców  byłaby nieosiągalna 
finansowo.

       Mamy nadzieję, że nasza ogromna determinacja i walka 
jaką codziennie podejmuje Dominika wraz z Waszą pomocą 
pozwoli już niedługo odzyskać nam naszą ukochaną córkę 
ze zdjęcia……

      Dlatego też jeszcze raz, tym jednym pięknym  słowem  
DZIĘKUJĘ,  chciałabym wyrazić ogromną wdzięczność za 
pamięć, wsparcie  i pomoc przez Was okazaną. 

      Życzę wszystkim wszelkiej pomyślności, dużo miłości i 
przede wszystkim zdrowia, bo gdy  jest zdrowie to cała 
reszta zawsze jakoś poukłada się. 

             asp. szt. Izabella Janczyszyn
                                wraz z mężem Jackiem. 
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